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Zápis ze schůze osadního výboru 
V kulturním domě Lískovec dne 18.5.2023 od 17:30 do 19:30 hodin  
___________________________________________________________________________  
Přítomní:  
Adrian Hutyra, Čestmír Palarczyk, Ing. Viktor Kučera 
 
Hosté, kteří se zapojili do aktivní diskuze:  
Sabina Řehová, Jiří Sýkora, Tomáš Řeha, Ing. Jiří Karlický 
___________________________________________________________________________ 
 
Program schůze:  
1. Zahájení schůze s představením nového osadního výboru 
2. Ohlédnutí se za práci bývalého osadního výboru  
3. Představení občanům projekty, na kterých se aktuálně pracuje 
4. Schvalování uvolňovaní finančních prostředků z rozpočtu osadního výboru 
5. Představení a diskuze priorit osadního výboru  
6. Nové náměty a připomínky občanů 
7. Navrhnutí nových členů osadního výboru  
8. Schválení zápisu osadním výborem 
9. Závěr – informování o hovorech s občany – 28.6.2023 od 16:00 v KD Lískovec 
 
Stanoviska osadního výboru – odpovědi:  
 

1. Dokončení chodníků v urnovém háji a umístění epitafů v severovýchodní části 
katolického hřbitova. Osadní výbor a občané souhlasí s navrhovanou variantou 
řešení podle dodaného plánku a lze pokračovat v realizaci. Souhlasíme s uvolněním 
finanční částky 398.977 Kč vč. DPH. 

2. Oprava komunikace u obchodu a oprava chodníku vč. betonu před obchodem. Osadní 
výbor souhlasí s uvolněním finančních prostředků potřebných pro realizaci – 
odhadované náklady činí 132.000 Kč vč. DPH.  

3. Vybudování propojení Lískovce s cyklostezkou Sviadnov – Paskov využitím 
přemostění. Nutno vypracovat odbornou studii. Osadní výbor souhlasí s uvolněním 
finančních prostředků potřebných pro zhotovení studie – odhadované náklady činí 
150.000 Kč bez DPH.  

4. Osvětlení prostoru dolního betonového hřiště, osvětlení by mohlo sloužit jako 
ochrana proti vandalismu. Osadní výbor souhlasí s uvolněním finančních prostředků 
potřebných pro zhotovení osvětlení – odhadované náklady činí 13.000 Kč vč. DPH, 
zároveň s osvětlením požadujeme instalovat zpět opravený plot.  

5. Stání pro kontejnery u hřbitova. Osadní výbor souhlasí s uvolněním finančních 
prostředků pro zpracování projektové dokumentace – odhadované náklady činí 
45.375 Kč vč. DPH, zároveň žádáme TS a.s. o výsadbu živého plotu v přední části 
hřbitova – před kontejnery (např. thuje) pro důstojnější vzhled hřbitova a veřejného 
prostoru.  
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Stanoviska osadního výboru – nové podněty:  
 

6. Nakreslit vodorovné značení u školy a školky – POZOR DĚTI. 
7. Vrátit ke školce na sloup zařízení upozorňující na vysokou rychlost „ZPOMAL“. 
8. Umístit dopravní značku zákaz stání a nakreslit žlutou čáru ke vchodu kulturního 

domu a před parkovištěm knihovny – na žádost správce kulturního domu.  
9. Zajistit červené pásy před přechodem na silnici 477 – u školy, pro větší bezpečnost 

chodců – především dětí.  
10. Požadujeme po domluvě s ředitelem základní a mateřské Lískovec Mgr. Liborem 

Kvapilem dozor strážníka městské policie v ranní špičce u školy / u přechodu (v čase 
od 7:15 do 7:50).  

11. Žádáme snížení nejvyšší povolené rychlosti na silnici 477 – před centrem obce ve 
směru na Řepiště ze 70 km/hod na 50 km/hod.  

12. Postavit stání pro kontejnery u kulturního domu -  obdobné jako v centru, jako bude u 
katolického hřbitova.  

13. Vysadit květinový záhon na pozemku před obchodem pro estetičtější veřejný prostor.  
14. Zajistit bezpečnostní kameru na dolním betonovém hřišti (vandalismus) a na 

prostranství u katolického hřbitova (neustálé zakládání černých skládek, krádeže na 
hřbitově).  

15. Osvětlit vkusnými nízkými lampami chodník ke kapličce v hájku pro estetičtější veřejný 
prostor a lepší orientaci ve snížené viditelnosti.  

16. Opravit venkovní schody ke knihovně a dolní části kulturního domu a přilehlé 
parkoviště. Schody se rozpadají a začínají být nebezpečné – v dolní části sídlí klub 
seniorů. Kulturní dům je v majetku kulturafm.  

17. Nové lavičky na autobusové zastávce požární zbrojnice. Staré lavičky jsou již zničené a 
nevzhledné – ideálně vyměnit za 2 nové lavičky.  

18. Jako velmi důležité považujeme opravu můstku nad potokem Podšarajka, u domu 365 
na úseku mezi hájkem a novou osadou. Hrozí uzavření a tím komplikace spojené i 
s městskou hromadnou dopravou. Žádáme opověď, v jakém stádiu je realizace opravy.  

19. Pro budoucí rozvoj Lískovce považujeme za nezbytné počítat s vybudováním 
kanalizace. Žádáme odpověď, v jakém stádiu je studie a investiční plán časem vedoucí 
k samotné realizaci.  

20. Chodník k zastávce elis včetně autobusových zálivů, žádáme odpověď, v jakém stádiu 
se projekt nachází, prosíme znovu kontaktovat vlastníky pozemků a zjistit jejich 
požadavky.  

21. Chodník od katolického hřbitova k hájku, žádáme odpověď, v jakém stádiu se projekt 
nachází, prosíme naposledy kontaktovat vlastníky  pozemků a zjistit jejich požadavky.  

22. Žádáme vyčištění autobusové zastávky v hájku – vandalismus.  
23. Souhlasíme s uvolněním finančních prostředků pro dětský den pořádány SRPŠ za 

pomoci osadního výboru.  
 
Jako čtvrtého člena osadního výboru navrhujeme pana Ing. Jiřího Karlického.  
Jako pátou členku osadního výboru navrhujeme slečnu Sabinu Řehovou.  
 
 
 



 3 

Všechny body zápisu byly jednohlasně schváleny přítomnými členy osadního výboru, i 
navrhovanými členy a také odsouhlaseny přítomnými občany, kteří neměli žádné poznámky, 
které by si přáli uvést v zápisu.  
 
Předseda osadního výboru Adrian Hutyra seznámil občany s připravovanými akcemi (dětský 
den 2.6.2023, hovory s občany 28.6.2023, úklid lesa v hájku - léto 2023) a nechal schválit 
zápis ostatními členy osadního výboru.  
 
Děkujeme městu za poskytnutí upomínkových předmětů, které použijeme jako odměny pro 
budoucí akce. 
 
 
 
_______________________ 
Zápis sepsal dne 18.5.2023 

Adrian Hutyra        
Předseda osadního výboru 

 

 


